



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 03-04-2021 08:31:32 AM Subject: Pamplona representative for import and export</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: AM 08:31:32 2021-04-03 الموضوع: ممثل شركة بامبلونا للاستيراد و التصدير</p>
<p>Date: 30/03/2021 Number: 03/056/2021 Gentlemen, the Securities Commission Gentlemen, Amman Stock Exchange good greeting Kindly be informed that we received a letter from the Pamplona Import and Export Company on 30/03/2021 (attached to a copy), stating that Mr. Omar Muhammad Jamous, holder of the national number (9741026443), was appointed as a representative of the company of Pamplona Import and Export instead of Dr. Muhammad Ibrahim Theeb Thanks</p>	<p>التاريخ: 2021/03/30 03/056/2021/:</p> <p>السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين تحية طيبة وبعد</p> <p>يرجى العلم انه قد وردنا كتاب من شركة بامبلونا للاستيراد والتصدير بتاريخ 2021/03/30 ) المرفق صورة عنه ( , يفيد بتعيين السيد عمر محمد جاموس حامل الرقم الوطني ) (9741026443) ممثلاً عن السادة شركة بامبلونا للاستيراد والتصدير بدلاً من الدكتور / محمد ابراهيم ذيب . وتفضلوا بقبول فائق الاحترام</p>
<p>30-03-2021</p>	<p>30-03-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Manar Ekbarieh Position: Secretary</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Manar Ekbarieh المنصب: سكرتيرة</p>